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Abstract (en)
Arrangement of an oven equipped with telescopic extensions, the telescopic extensions serving to support the support of the products to be baked
and cooked and in each case consisting of a guide rod and a roller-type or ball-type guide cage, the latter reaching around the guide rods in a
cruciform manner and the side walls of the oven space being lined with protecting walls, characterised in that the ball-type guide cages (4) are
arranged in a spatially-fixed manner in the oven space (1) and the guide rods (5) are extractable. <IMAGE>

Abstract (de)
Anordnung eines mit Teleskopauszügen ausgestatteten Backofens, wobei die Teleskopauszüge zur Auflage der Back- und Gargutauflage dienen
sowie jeweils aus einer Führungsstange und einem Rollen- oder Kugel-Führungskäfig bestehen, wobei letztere die Führungsstangen kreuzförmig
umgreifen und die Seitenwände des Backofenraumes mit Schutzwänden bekleidet sind, dadurch gekennzeichnet, daß die Kugelführungs-Käfige (4)
raumfest im Backofenraum (1) angeordnet und die Führungsstangen (5) ausziehbar sind.
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